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ZAPISNIK SA SJEDNICE VIJECA KLUBOVA HVS.a

Nazodni 6lanovi s pravom glasa i njihovi opunomo6enizastupnici:

VK Arupinum - Kre5imir Petrovi6
VK Biokovo - Luka Srzi6
VK Croatia - Boris Rihtar
VK Glagolja5 - Dean Girotto
VK lktus - Jasminka Kraljevi6 Colic
VK lstra - Elvis Orbani6
VK Jadran Ri - Davor Radovi6
VK iadran Zd - io5ko Matuli6
VK Jarun - Nik5a Zupanovi6
VK Korana - Antun Purgar
VK Krka - DraZen Crnoga6a

Odsutni dlanovi s pravom glasa:

Nazodni dlanovi bez prava glasa:

Odsutni 6lanovi bezprava glasa:

Ostali nazodni:

HVK Marina Ka5tela - Josip Berecka
VK Medulin - Mladen Pavelic
HAVK Mladost - Goran Nuskern
HVK Mornar - Jo5ko Orlovi6
VK Neptun - Pavo Bedi6
VK Ner. Gusar - Paula Vudina
VK Nova - Milivoj Slapnidar
VK O5jak - Tino Dragojevi6
VK Sava - Petra Niki6
VK TreSnjevka - Tomislav BlaZina
HVK Vukovar - Kre5imir D2alto

VK Dupin, HVK Gusar, VK Jelsa, VK Sabljaci,
YKZagreb

VK Adriaco - Deni Koste5ic
VK Pag - Danijel Puzjak
Vesladki savez Zagreba - Ante Mili6

VK Ugrini6, VK Val, VK Vrlika, VSD, VSZSD,
VSDNZ, VSIZ

Zlatko Buzina (predsjednik HVS-a), Mladen
Marinovi6 (lO HVS-a), lvetta Voldi6 lufie
(potpredsjednica Vije6a klubova HVS-a) Mladen
Mihovilic (NO HVS-a), Krunoslav Prenta5i6 (NO
HVS-a), Josip Kostelic, Zoran Emer5i6, Branko
Markota, DraZen Sudi6, Nikola Brali6, Damir
Martin, Sre6ko Suk (izbornik), Zdravko Gaj5ak
(gl. tajnik HVS), Sandra JeZic



Predsjednik Vije6a klubova Hrvatskog vesladkog saveza (dalje: Vijece) g.

DraZen Crnoga6a otvorio je sjednicu i pozdravio sve nazodne. PredlaZe Verifikacijsku
komisiju u sastavu: g. Nik5a Zupanovi6, g. Elvis Orbani6, te g. Jo5ko Matuli6.
Verifikacijska komisija pregledom punomo6i utvrduje da je od 27 zaslupnika klubova

- dlanova HVS-a s pravom glasa sjednici prisutno njih 22, te slijedom navedenog
zakljucuje da Sjednici prisustvuje dovoljan broj zastupnika dlanova za dono5enje
pravovaljanih odluka, odnosno da je za dono5enje pojedinih odluka potrebna
natpolovicna vecina glasova zastupnika klubova i to baS njih 12.
G. Crnogacaza dlanove radnog predsjedni5tva predlaZe gdu Petru Niki6 ig. Gorana
Nuskerna - jednoglasno prihvadeno; gdu Sandru JeZi6, za zapisnidara - jednoglasno
prihva6eno; za ovjerovitelje Zapisnika g. Borisa Rihtara i g. Tomislava BlaZinu -
jednog lasno prihvadeno.

Ad.l. G. Crnoga6a daje na glasovanje predloZeni Dnevni red:

1. Otvaranje Vije6a i biranje radnih tijela Vije6a
1 .1 Verifikacijske komisije
1 .2 Radnog predsjedni5tva
1.3 Zapisnidara
1 .4 Ovjerovitelja zapisnika

2. Usvajanje Zapisnika sa sjednice Vije6a klubova odrZane 12.9.2015.
3. Plan i program rada Hrvatskog vesladkog saveza 2a2016.
4. Usvajanje Prora6una Hrvatskog vesladkog saveza za sufinanciranje

programa u veslanju 2a2016. godinu
5. Urudenje priznanja Hrvatskog vesladkog saveza 2a2015.
6. Pitanja, prijedlozi, obavijesti

PredloZeni Dnevni red jednoglasno je usvojen.
G. Crnoga6a skre6e pozornost okupljenima da sjednici prisustvuje europski prvak g,
Damir Martin, te mu destita na ostvarenoj normi za odlazak na Olimpijske igre i u ime
Vije6a Zeli mu puno uspjeha i dobro zdravlje u nadolaze6oj sezoni. Vijece je
istaknutog veslada pozdravilo aplauzom!

Ad.2. Zapisnik sa sjednice Vije6a klubova odrZane 12. rujna 2015. godine u Splitu -
jednoglasno usvojen.

Ad.3. Plan iprogram rada Hrvatskog vesladkog saveza 2a2016. -9. Buzina razlaZe
plan iprogram kojeg se moZe pratiti od 2012. godine. Smatra da je ve6ina planiranih
stavaka napravljena ali naZalost dosta toga i nije najve6im dijelom vezano uz te5ku
financijsku situaciju u zemlji. Usprkos odabira Marketin5ke agencije do danas jo5
uvijek nije potpisan nitijedan sponzorski ugovor, ali se nada da ce se to promijeniti u
slijede6oj godini. NajvaZniji sportski ciljje ostvaren a to je da su izborene dvije norme
za odlazak na Olimpijske igre. Uz to sve ve6a paZnja se posve6uje mladim
veslaiima, seniorima do 23 godine, te Sto ranijem prepoznavanju mladih talenata.
Vezano uz posljednje zahvaljuje g. Marinovi6u koji je dao veliki doprinos tom
projektu.
G. Suk dobiva rijed vezano uz ostvarenje sportskog plana i programa o kojem ce
detaljnije biti rije6 na trenerskom seminaru koji 6e se odrZati nakon Sjednice Vije6a.
Na 2alost, trenutno, osim tri veslada koji su se ve6 plasirali na Olimpijske igre desila
nam se generacijska ,,rupa" u seniorskoj kategoriji, Nada se da 6e postoje6a grupa
mladih seniora uspjeti prebroditi taj )az. Smatra da je najvaZnije razmiSljati
dugorocno. Sto se ti6e predstoje6e sezone, za razliku od prija5njih, Svjetiko
prvenstvo za mlade kategorije (uniore i U-23) odrZat 6e se tek krajem kolovoza, Sto
nam daje vi5e vremena za kvalitetan odabir i uveslavanje Sto boljih posada, te se
slijedom navedenog nada i boljem rezultatu.



G. Nuskern pita o analizi rada izbornika. G. Suk odgovarada6e njegovo izvije56e o
radu u 2015. biti predmet rasprave na sjednici Vijeca na kojoj se bude raspravljalo o
svim godiSnjim izvije5cima.
G. Crnoga6a moli predsjednika HVS-a i lO da se intenzivnije poradi na iznalaZenju
stabilnog sponzora HVS-a jer je to uvjet bez kojeg se hrvatsko veslanje ne6e modi
razviiati onako kako Zelimo. lsti6e da se radi o problemu koji nije ,,od juder" i da je to
jedno od pitanja na kojem se prolazi, ili pada. G. Buzina istide da je ekonomsko
stanje u dru5tvu takvo da je te5ko naci kvalitetnog sponzora, da je svjestan problema
i da se na njegovom rje5avanju radi.
Plan i program radaza 2016. godinu - jednoglasno je usvojen.

Ad.4. Usvajanje Proraduna Hrvatskog vesladkog saveza za sufinanciranje programa
u veslanju za 2016. godinu - g. Gaj5ak poja5njava proracun koji je dan blanovima u
pisanom obliku. U ovom trenutku te5ko je procijeniti da lije taj proradun odr2iv budu6i
da ni prora6un HOO-a o kojem u najve6oj mjeri ovisi proradun HVS-a nije jo5 uvijek
usvojen. Proradun je raden prema naputku dobivenom od HOO-a. nadamo se
povecanju od 25% Sto se tide redovnog programa, ostali programi ovise o sportskim
uspjesima veslada.
G. Crnoga6u zanima kolika su trenutna potra2ivanja HVS-a. G. Gaj5ak odgovara da
Savez trenutno od HOO-a potraZuje pola milijuna kuna Sto bi trebalo biti dozna6eno
do kraja godine, a dug Saveza prema dobavljadima je ne5to manji.
Proradun HVS-a za sufinanciranje programa u veslanju za 2016. godinu
jednoglasno je usvojen.

Ad.5 Urudenje priznanja Hrvatskog vesladkog saveza 2a2015. - urudene su plakete
osvajadima medalja, vesladima, njihovim trenerima i klubovima na Europskom
juniorskom (brondana medalja Teuta Lea Stojakovi6), Europskom seniorskom (zlatna
rnedalja Damii' Martin), Svjetsko:'n prvenstvu do 23 godine (brondana medalja Luka
Radoni6), te ukupnim pobjednicima Svjetskog kupa i zlatnima sa Svjetskog
seniorskog prvenstua (Valent i Martin Sinkovi6).
G, Markota ispred svoje tvrtke OMM predaje prigodne poklone bra6i Sinkovi6 i

Damiru Martinu. Takoder g. Markota predstavlja dizajn novog dresa koji bi trebao biti
u upotrebi na idu6im Olimpijskim igrama.

Ad.5 Pitanja, prijedlozi, obavijesti -

disciplina na HVP-u. G. Crnogada
povjerenstvo.

Sjednica je zavr5ena u 13:1 5 sati.

Zapisni6ar:
Sandra JeZi6

g. Sudi6 predlaZe uvr5tenje novih Zenskih
ga usmjerava na strudno programsko
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Predsjednik Vije6a K,k*"HVS-a:
DraZen 
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Tomislav BlaZina


